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33 El conseller Víctor Naudi i el president d’SDP, Jaume Bartumeu.

@EstefaniaGracia

INFORME DE COMPTES

S ocialdemocràcia i Progrés 
(SDP) va lamentar ahir 
que el Tribunal de Comp-
tes hagi dictaminat que 

no disposa «de l’evidència suficient 
que la política de manteniment és 
l’adequada per garantir la reversió» 
de Ctrasa «en condicions normals 
d’ús».

El president de la formació, Jau-
me Bartumeu, va assegurar que l’in-
forme del Tribunal de Comptes cor-
robora les «advertències que ja va fer 
SDP» durant l’obertura de la planta 
i va destacar que s’està vulnerant «la 
legalitat», ja que l’endeutament de 
l’entitat es troba «per sobre del 50% 
dels fons propis». 

A més, Bartumeu va assegurar 
que s’està anant a «l’inrevés», per-
què quan es va inaugurar Ctrasa es 
va crear «un moviment ciutadà molt 
fort en contra» de la planta d’incine-
ració, i el Govern «l’únic que ha fet 
és importar més residus i cremar-
los al país». Tanmateix, el president 
va considerar que hi ha una «clara 

SDP lamenta que el Tribunal no 
garanteixi la reversió de Ctrasa
El grup recorda que s’està vulnerant la «legalitat» i que el Govern ha actuat a «l’inrevés» des d’un principi
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El president de Liberals d’Andor-
ra (Ld’A) va especificar ahir que 
manté la disposició d’encapçalar 
la candidatura de la formació en 
les pròximes eleccions generals si 
la militància així ho disposa.

Segons informa RTVA, Gallar-
do va matisar a l’Ara i Aquí que 
manté la mateixa postura que 
durant l’any 2015, quan ja va dir 
que estava a disposició del partit. 
A més, va destacar que fa dos anys 
«es va triar una altra persona, la 
millor que es podria triar i la que 
volia la militància».

PREGUNTA PARLAMENTÀRIA / D’altra 
banda, el conseller general del 
Grup Parlamentari Liberal, Car-
les Naudi d’Areny-Plandolit, va 
entrar ahir una bateria de pre-
guntes escrites al Govern perquè 
expliqui «com es justifica que la 
mida d’una safata suposi una dis-
criminació per pacients afectats 
per intoleràncies o al·lèrgies ali-
mentàries». A més, Naudi troba 
«del tot inadmissible» que l’Hos-
pital Nostra Senyora de Merit-
xell al·legui davant de les queixes 
de pacients que «existeixen mo-
tius físics que impedeixen que 
aquests menús arribin amb con-
dicions òptimes».

TERTÚLIA AMB ELS CONSELLERS / Des 
del Grup Parlamentari Liberal, 
Naudi, Judith Pallarés i Joan Car-
les Camp realitzaran aquest ves-
pre, a les 19.30 hores, un debat so-
bre l’actualitat del país i els rep-
tes «que tenim d’ara endavant». 
L’acte es titula De tertúlia amb els 
consellers generals i es realitzarà a 
la Cuina d’en Joan, a la plaça de 
les Fontetes de la Massana. H

Gallardo, obert 
a encapçalar 
Ld’A a les 
eleccions
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33 Jordi Gallardo.
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33 Alay, Rios i Vela, ahir.

El PS fixa la data per fer un congrés 
ordinari i renovar els càrrecs directius

PREVISIONS ELECTORALS

El Partit Socialdemòcrata (PS) cele-
brarà un nou congrés ordinari el 
pròxim 21 d’octubre per renovar 
els òrgans directius de la formació 
i escollir les persones que hauran 
de preparar les dues cites electorals 
previstes per l’any 2019, les gene-
rals i les comunals. Per tant, el PS 
haurà d’escollir un nou comitè exe-

El partit haurà d’escollir un 
nou comitè executiu per 
substituir Alay, Rios i Vela 
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cutiu que substitueix l’ara encapça-
lat per Vicenç Alay com a president, 
David Rios com a primer secretari i 
Susanna Vela com a secretària d’or-
ganització. 

Segons va matisar ahir el partit 
a través d’un comunicat, el congrés 
s’ha volgut convocar «amb prou an-
telació per poder preparar-lo ade-
quadament. El PS té molt present 
que la direcció de la formació que 
sigui escollida per la militància tin-
drà el repte d’afrontar les dues cites 
electorals decisives que han de tenir 
lloc, tret de sorpresa, l’any 2019». 
Per tant, «es dona prou temps a les 

relació» entre la crema dels residus 
i l’«augment» de les malalties relaci-
onades amb aquest àmbit, «com les 
lligades als problemes respiratoris». 

Finalment, Bartumeu va puntu-
alitzar que fins al final de la conces-
sió de la planta s’havien de dedicar 
nou milions en inversions i que el 
2013 només se’n van fer 260.000 eu-
ros, i això pot provocar un problema 
«d’obsolescència» de la instal·lació. 

SANITAT / D’altra banda, el conse-
ller general Víctor Naudi, va desta-
car ahir que el Govern no té volun-
tat de reformar el sistema sanitari 
de forma «global». A més, va remar-
car que part de Demòcrates per An-
dorra (DA) vol «potenciar un institut 
privat [com l’Institut Oncològic Ba-
selga] abans que defensar la sanitat 
pública», i tot «per una obsessió amb 
l’obertura estrangera».

Naudi també va aprofitar per re-
cordar la proposta de resolució que 
va presentar en el darrer monogrà-
fic de Salut celebrat al Consell Gene-
ral. La proposta va comptar amb el 
suport de dos consellers liberals i, fi-
nalment, va ser aprovada. En aquest 

sentit, Naudi va destacar la impor-
tància de disposar d’una unitat de 
radioteràpia i els beneficis a nivell 
de desplaçaments que això compor-
taria, així com l’estalvi en «mal de 
caps» que significaria per als malalts 
i les seves famílies. 

COMPTES / Finalment, Naudi va des-
tacar que des del grup encara s’està 
treballant en el tancament de comp-
tes d’SDP i que «en el seu moment el 
traslladarem al síndic general, Vi-
cenç Mateu, tal i com ens vam com-
prometre». H

persones interessades a postular-
se per configurar de forma correc-
ta tant la seva candidatura com el 
programa que preveuen defensar».

COMITÈ DIRECTIU / La data del congrés 
es va escollir ahir durant una reunió 
del comitè directiu, on també es van 
analitzar diferents qüestions d’ac-
tualitat, com els resultats de l’en-
questa feta pública fa uns dies pel 
CRES o la polèmica generada per la 
declaració de la plataforma esquia-
ble de Soldeu com a projecte d’inte-
rès general, que serà un dels eixos 
de la sessió de control a Govern que 

ha de tenir lloc demà al Consell Ge-
neral. Durant aquesta sessió també 
es parlarà del projecte de l’Aeroport 
Andorra-la Seu d’Urgell i un hipotè-
tic projecte alternatiu per a la conti-
nuació de la desviació de Sant Julià, 
entre altres. H


